
Președintele  CJC,  Florin
Mitroi,  l-a  REVOCAT  din
funcție  pe  Mihai  Angelescu,
șeful  Direcției  de  Pază  a
județului Constanța
18 noiembrie 2024 17:14

Într-un  comunicat  de  presă  al
președintelui  Consiliului  Județean
Constanța, Florin Mitroi, se arată
că Mihai Angelescu, fostul șef al
Direcției  de  Pază  a  județului
Constanța și fost șef al Poliției
Locale Mangalia, a fost revocat din
funcție.
Mihai Angelescu a deținut și funcția de șed al Poliției Locale
Mangalia. Acesta este fratele lui Dragoș Angelescu, fostul
viceprimar al Mangaliei și actual consilier local PNL.

Iată ce a declarat Florin Mitroi, președintele CJ Constanța,
în urmă cu puțin timp:
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„Astãzi a fost emisă Dispoziția de revocare din funcția de
director al Direcției de Pază a judetului Constanța, domnul
Angelescu Mihai.

În aceeasi zi a fost numit domnul Constantin Stoian în funcția
de  director  interimar  al  Direcției  de  Pază  a  judetului
Constanța, de profesie jurist, până la ocuparea prin concurs a
funcției.

Prin aceastã numire la conducerea Direcției de Pază se are în
vedere organizarea temeinicã a personalului din subordine cât
și eficientizarea activității Direcției de Pazã”.
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